
Graag wil de fractie van D66 Rijswijk in forum samenleving een actuele vraag stellen aan de 
wethouder financien.
Dit naar aanleiding van de beantwoording van de vragen van D66 Rijswijk en VVD Rijswijk over de 
WOZ / OZB brieven.


